
 
PROTOKÓŁ 

LVI sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 28 czerwca 2023 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil nieobecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.40. 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Emilia Bąk - Skarbnik Gminy Bieliny, Przewodniczący Rady Gminy 

Bieliny – Józef Gawęcki, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny – Elżbieta Bernat, 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny  - Dorota Rzepka, radni Gminy Bieliny – 

Robert Bernat, Jan Brożyna, Henryk Durlej, Jerzy Bęben, Marek Brożyna, Marcin 

Brożyna, Dariusz Piotrowski, Barbara Herbuś, Krzysztof Pawlik, Grażyna Sitek, Dariusz 

Sala. Na sali obecni byli również sołtysi.  

2. Przyjęcie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr LV/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2023 

roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Bieliny za 2022 rok 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/448/23 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Bieliny wotum zaufania 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/449/23 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/450/23 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/451/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/452/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/453/23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na realizacje zadania w zakresie 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/454/23 w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/455/23 w sprawie określenia opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w gminie Bieliny 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/456/23 w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Bieliny 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/457/23 w sprawie trybu zgłaszania przez 

Młodzieżową Radę Gminy Bieliny wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej 

16. Pytania/Odpowiedzi 

17. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 



6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

 

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LV/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 
2023 roku 

 

Przyjęcie protokołu Nr LV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 

2023 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr LV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2023 

roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr LV/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2023 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

 Protokół Nr LV/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2023 roku 

został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 głosami „za”.  

3. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 



Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami tj. od 30 maja 2023 roku: 

 

31 maja - w Skarżysku odbyła się  konferencja zorganizowana przez przedsiębiorstwo 

energetyczne PGE. Były prezentowane plany inwestycyjne, działania jakie PGE 

podejmuje w związku z zarządzaniem siecią, z planowanymi inwestycjami. Dla nas to 

jest o tyle ważne, że jest wiele programów, które pozwalają na dofinansowanie, chociażby 

odnawialnych źródeł energii. Mówimy tu głównie o fotowoltaice. Między innymi my taki 

program jako gmina realizujemy, ten program parasolowy w ramach którego budujemy 

instalacje fotowoltaiczne na prywatnych gruntach, budynkach, ale też i przy realizacji 

różnego rodzaju inwestycji komunalnych też wyposażamy je w odnawialne źródło 

energii. Oczywiście te odnawialne źródła energii już pomijając kwestię sposobu 

rozliczeń, które się zmieniły  bardzo ważne jest, aby przyłączać je do wydolnych sieci 

energetycznych. Jeżeli jest sytuacja taka, że przyłączamy takie odnawialne źródło energii, 

taką instalację fotowoltaiczną do sieci energetycznej w momencie kiedy ona szczytowo 

produkuje energię, wzrasta napięcie w sieci i ta energia nie jest do sieci wprowadzona  to 

też jakby licznik ten dwukierunkowy tego nie odnotowuje. Instalacja pokazuje, że 

wchodzi w stan awaryjny i tak naprawdę energia, która mogłaby być produkowana w tym 

czasie ze słońca, nie jest produkowana. Nawet, jeśli jest produkowana to ona po prostu 

nie jest wykorzysta.  W momencie kiedy zaczęliśmy realizować ten projekt  pierwszych 

instalacji problem ten nie był tak mocno nasilony. Nie było widać, aż takiego  zagrożenia, 

jeśli chodzi o sprawność instalacji energetycznych. Natomiast w tej chwili my mamy ten 

projekt parasolowy, ale też mieszkańcy korzystają chociażby z programu czyste 

powietrze, programu mój prąd, więc tych instalacji będzie się pojawiać coraz więcej. Jeśli 

nie zostanie zmodernizowana sieć energetyczna, ta cała sieć transformatorowa to będzie 

to działać tak, że im więcej tych instalacji będzie, tym będzie się pojawiał większy 

problem. O tym wszystkim była dyskusja, natomiast konkretnych efektów w tej dyskusji 

nie widać. 

1 czerwca – z okazji Dnia Dziecka odbyło się spotkanie w szkole w Makoszynie 

2 czerwca - z okazji Dnia Dziecka odbyło się spotkanie w szkole w Lechowie  

6 - 7 czerwca – w Warszawie uczestniczyłem w komitecie monitorującym fundusze 

europejskie dla rozwoju społecznego 

12 czerwca – w Kakoninie odbyło się spotkanie z wykonawcą kolejnego odwiert studni. 

Od dłuższego czasu jako samorząd podejmujemy różnego rodzaju działania związane z 

pozyskaniem nowych źródeł wody. Oczywiście jest to cały czas niewystarczające, ale nie 

dlatego niewystarczające, że 10 000 mieszkańców, których mamy na terenie gminy tak 

dużo wody zużywa. Tylko jest to niewystarczające z tego względu, że w momencie kiedy 

przychodzą okresy letnie coś się dzieje z tą wodą. Jak wiemy tą wodę z wodociągu nie 

powinniśmy wykorzystywać do podlewania, ale niestety chyba wykorzystujemy, 

ponieważ wzrosty zużycia wody są potężne. W tej chwili mamy monitoring sieci. 

Zaczynamy obserwować, ponieważ ten monitoring pozwala obserwować, na których 

odcinkach to się dzieje. W tym roku jeszcze się nie zdarzyło, żeby tej wody nam brakło, 

żeby było wyłączenie. Przy tej okazji chcę przypomnieć, że w ostatnim czasie, w 

przeciągu ostatnich kilku lat podjęliśmy kilka działań związanych z poprawą tej sytuacji, 



tego bilansu wody na terenie gminy. Odwierciliśmy studnię w Belnie, w roku ubiegłym 

zrobiliśmy renowacje tej starej studni w Belnie, odwierciliśmy  studnię w Porąbkach, 

która zdecydowanie jakby pozwoliła w dużej mierze na poprawę sytuacji. 

W tym roku przeprowadziliśmy renowacje studni w Bielinach, studni, która nie 

pracowała już. Bieliny pracowały tak naprawdę na jednej studni. Przeprowadziliśmy 

renowacje tej studni i w tej chwili w Bielinach pracują dwie studnie. Podjęliśmy decyzję 

o próbie pozyskania nowego ujęcia wody, dokonania odwiertu. Kiedy szukaliśmy wody 

w Porąbkach to również było wskazanie w Kakoninie, powyżej stacji uzdatniania wody. 

Dodatkowo jeszcze wykonaliśmy kilka takich działań technicznych, które są niezwykle 

ważne. Połączyliśmy wodociąg Bieliny z wodociągiem Belno przez Górki Napękowskie. 

Zbudowaliśmy system dostarczania wody np. z Kakonina na Czaplów -  Zofiówkę, 

możemy zasilać ul. Żeromskiego i Bieliny od strony ul. Żeromskiego i od Huty Podłysicy. 

W tej chwili praktycznie można powiedzieć już zbudowaliśmy wodociąg w Lechowie od 

strony Lechówka i też to będzie pozwalało nam na ewentualne zasilanie od strony 

Łagowa, jeżeli byłaby jakaś taka sytuacja trudna z wodą to część Lechowa moglibyśmy 

od strony Łagowa zasilić. Spotkanie z wykonawcą było po to, żeby omówić jakbym efekt 

tego próbnego odwiertu i będziemy wykonywać ten odwiert właściwy. 

- w tym okresie ostatnim było kilka spotkań z firmą, która wykonuje budynek w Hucie 

Szklanej. One się odbywają jako narady takie biurowe, ale też i na terenie budowy. 

13 czerwca - odbyło się spotkanie wójtów burmistrzów Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich. Rozmawialiśmy na temat projektów, które przez Związek  realizujemy 

4 czerwca - w Osadzie Średniowiecznej w Hucie Szklanej odbyła się XXIV edycja Dnia 

Świętokrzyskiej Truskawki. 

13 czerwca - uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym drogi 74. Spotkanie to odbyło się 

w Urzędzie Marszałkowskim. W spotkaniu uczestniczył  Pan Strzelczyk Dyrektor 

Oddziału Kieleckiego Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. Są otwarte oferty na 

wykonanie tych odcinków, które nas interesują m.in. od Cedzyny do Łagowa. Jest 

otwarty przetarg, są oferty i ta dobra informacja to taka, że nawet ta najdroższa cena 

zaproponowana przez wykonawcę  jest niższa niż środki, które Generalna Dyrekcja 

zagwarantowała na realizację. Więc wszystko wskazuje na to, że przetarg zostanie 

rozstrzygnięty. Założenie jest takie, że jak wszystko będzie dobrze to do końca roku ta 

umowa z wykonawcą powinna być podpisana, zacznie się projektowanie w trybie 

zaprojektuj i wybuduj, więc koniec przyszłego roku, początek roku 2025 fizycznie pracę 

się mogą rozpocząć. 

13 czerwca - spotkaliśmy się na Dniu Sołtysa. 

14 czerwca - w Warszawie w siedzibie Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

w ramach 7. Ogólnopolskiego Forum Ekonomii Społecznej ogłoszono wyniki VI edycji 

Konkursu Znak Jakości Ekonomii Społecznej 2023. Gmina Bieliny jako jedna z trzech 

z całego kraju i jedyna z województwa świętokrzyskiego otrzymała certyfikat 

w kategorii Społecznie odpowiedzialny samorząd. 

Odebrałem pamiątkową statuetkę oraz certyfikat. 

W spotkaniu uczestniczyła Minister Rodziny i Polityki Społecznej Marlena Maląg, oraz 

Sekretarz Stanu, Pełnomocnik Rządu ds. ekonomii społecznej Anita Czerwińska. 



16 czerwca - w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Bielinach odbył się IX 

Powiatowy Konkurs Piosenki Obcojęzycznej „Strawberry Song”. 

16 czerwca – odbyły się konkursy na dyrektorów trzech szkół, którym  

skończyła się kadencja 

17 czerwca - odbył się Turniej Szachowy dla uczestników zajęć pozalekcyjnych 

finansowanych z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. W rozgrywkach wzięło udział 21 

uczestników.   

17 czerwca - w Kielcach wspólnie z Echem Łysicy wzięliśmy udział w  korowodzie 

zespołów ludowych w ramach II Ogólnopolskiego Festiwalu Kultury Ludowej „ Jawor  - 

u źródeł kultury” 2023, który przeszedł głównym deptakiem miasta do Placu Artystów. 

Podczas festiwalu wręczono nagrody najlepszym wykonawcom artystycznym 

kultywującym folklor w naszym regionie. Za najlepszy zespół śpiewaczy w tej odsłonie 

konkursu uznano Zespół śpiewaczy „Echo Łysicy”.  

18 czerwca - w Muzeum Wsi Kieleckiej w Tokarni odbył się Koncert Laureatów II 

Ogólnopolskiego Festiwalu Kultury Ludowej „Jawor - u źródeł kultury”. Wśród 

zespołów zaproszonych na to wyjątkowe święto znalazło się „Echo Łysicy”. 

20 czerwca – byłem w radio eM Kielce 

22 czerwca – odbyły się uroczystości związane z  25-leciem Powiatu Kieleckiego 

27 czerwca – odbyło się zgromadzenie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Zarząd 

Związku otrzymał absolutorium. 

 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Bieliny za 2022 rok 

 Pan Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny przedstawił raport o stanie Gminy 

Bieliny za 2022 rok. Pan Wójt powiedział m.in.:  W raporcie znajdują się  informacje 

o tym,  z jakich przepisów wynika obowiązek sporządzenia raportu. Raport jest 

zamieszczony również na stronie internetowej gminy i przypomnę państwu kilka 

takich informacji ogólnych dotyczących Gminy ale też powiem o najważniejszych 

zadaniach, działaniach,  które podejmujemy, realizujemy, którymi w tej chwili się 

zajmujemy, ale też tego na jakim jesteśmy etapie jeśli chodzi o gminę. 

Pan Wójt przedstawił ogólną  charakterystykę gminy, położenie, podział 

gminy, węzeł komunikacyjny, drogi. 

Niezwykle ważne są zawarte informacje  dotyczące finansów.  

Jeśli chodzi o dochody gminy jak państwo wiecie to jesteśmy gminą, która po 

pierwsze ma mało działalności gospodarczych, takich większych działalności 

gospodarczej, bo ilościowo to jest dosyć dużo natomiast są to w większości małe 

jednoosobowe działalności gospodarcze, które wielkich dochodów do budżetu gminy nie 

przynoszą. Grunty rolne, które mamy na terenie gminy one są raczej gruntami niższej 

klasy, więc jakby, jeśli chodzi o dochody chociażby związane z podatkiem rolnym to 

niektóre gminy typowo rolnicze mają wyższe dochody niż my.  

Gmina Bieliny to jedna z najbiedniejszych gmin w województwie 

świętokrzyskim, jeśli chodzi o dochody własne, jest na drugim miejscu jeśli chodzi o 

najniższe dochody własne w powiecie kieleckim. 



 Mimo tego, mimo takiej sytuacji, tych ograniczonych możliwości realizujemy 

cały czas bardzo ambitne zadania inwestycyjne i realizujemy bardzo dużo tych zadań 

inwestycyjnych. 

Oczywiście zdajemy sobie sprawę z czego się bierze to, że jesteśmy gminą o 

niskich dochodach. Przede wszystkim różnego rodzaju ograniczenia. Pierwsze 

ograniczenie to struktura, którą mamy. Gmina nie posiada własnych gruntów 

i nawet kwestie jakby lokalizacji terenów inwestycyjnych do kupienia 

dzisiaj jeszcze wyglądają w naszej gminie bardzo trudne. Nawet jak próbujemy  

projektować nowe drogi, przy których prywatni właściciele mieliby duże korzyści i 

mogliby otworzyć swoje tereny, grunty, działki to i tak nie ma zainteresowania takiego 

pełnego żeby te drogi powstały. 

Z drugiej strony mamy oczywiście ograniczenia, jeśli chodzi o większe działania 

takie inwestycyjne, czy gospodarcze z tego względu, że  niestety obszary chronione, 

Świętokrzyski Park Narodowy, otulina Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Nie 

wszystko można realizować w takich obszarach. Niemniej jednak z takich plusów z kolei 

to jest to, że mimo wszystko Gmina Bieliny jest atrakcyjna i  jak zaczniemy ją oceniać 

przez pryzmat gmin województwa świętokrzyskiego to jesteśmy dosyć atrakcyjną gminą, 

położną w sercu Gór Świętokrzyskich, która się rozwija i to bardzo mocno trzeba 

podkreślać.  

Za wyjątkiem lat pandemii,  czyli tego okresu dwóch lat w gminie Bieliny 

przybywa mieszkańców, więc bardzo ważny element. Może to nie jest duży wzrost 

niemniej jednak każdego roku jest nas coraz więcej. Na koniec 2022 roku było nas 10  

244 osoby i drugim elementem, który jest niezwykle optymistyczny to to, że mamy 

dodatni przyrost naturalny. 

Jeżeli chodzi o kwestie finansowe to budżet na rok 2022 został uchwalony 

w 2021 roku i był ukształtowany na poziomie:  dochody w wysokości ponad 78 000 000 

zł, natomiast wydatki na poziomie 96 000 000 zł.  Jeśli chodzi o wykonanie tego budżetu 

kształtuje się na poziomie: dochody zrealizowaliśmy na poziomie 76162350,99 zł i jest 

to na poziomie 92% planowanych dochodów z czego na te dochody składają się dochody 

bieżące i dochody majątkowe. Dochody bieżące zrealizowaliśmy na poziomie 61 382 900 

zł, natomiast wykonanie dochodów majątkowych zostało zrealizowane na poziomie 14 

779 450 zł. 

Dochody majątkowe to pieniądze pozyskane z zewnątrz spoza budżetu, 

przeznaczone na różnego rodzaju inwestycje na ponad 14 milionów złotych. 

Pan Wójt przedstawił realizowane przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Bielinach nowe zadania t.j, fundusz  przeciwdziałania covid, wypłata dodatku węglowego 

i innych źródeł ciepła na ponad 7 milionów, później jeszcze był dodatek do urządzeń 

elektrycznych. 

Oczywiście budżet gminy zasilały różnego rodzaju środki pozyskane 

z zewnątrz. Pozyskiwaliśmy na działania majątkowa, ale też na działania społeczne. 

Źródła finansowania to Fundusz Dróg Samorządowych, Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Świętokrzyskiego, Ministerstwo Sportu i Turystyki, ale też za 

pośrednictwem Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i w ramach Lokalnej Grupy 

Działania  to również pozyskaliśmy różnego rodzaju środki na różnego rodzaju działania. 



Więc tych źródeł finansowania było bardzo dużo, dzięki temu ten zakres inwestycyjny 

mógł być realizowany dosyć duży. Jeśli chodzi o wydatki to kształtowały się na poziomie 

82 129 172 zł z czego wydatki majątkowe to była kwota ponad 26 929 871 zł, czyli te 

wydatki które są związane z inwestycjami. Te wydatki stanowiły ponad 32% więc to był 

budżet wyjątkowo inwestycyjny. 

Na koniec roku 2022 zadłużenie gminy jest na poziomie 27% w stosunku do 

wykonanych dochodów to też pokazuje, że mimo tak dużego zakresu inwestycyjnego 

budżet gminy jest w dobrej sytuacji. 

 Raport zawiera wszystkie dane, czyli realizację różnego rodzaju polityk, 

informacje o stanie mienia komunalnego, w raporcie również jest cała 

przedstawiona działalność z zakresu Polityki Społecznej, która od strony finansowej 

kształtowała się na poziomie 22 milionów zł. 

Część tych projektów, które są realizowane, czy przez urząd gminy, przez 

jednostki organizacyjne, czy przez Centrum Tradycji, Turystyki Gór Świętokrzyskich, 

przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej to są projekty, które nie są obligatoryjne. My 

przystępujemy do realizacji, pozyskujemy środki z zewnątrz i realizujemy, po to, żeby 

nasi mieszkańcy mogli z tego skorzystać, ale to nie jest coś co Gmina musi realizować. I 

tak możemy tutaj wspomnieć np.  Program Opieka Wytchnieniowa, czy projekt Mamy 

na siebie plan - plan aktywizacji społeczno-zawodowej mieszkańców gminy Bieliny, 

Program asystent osobisty osoby niepełnosprawnej. To są wszystko środki, które trafiły 

do naszych mieszkańców i pomagały naszym mieszkańców, a  były pozyskane z 

zewnątrz. 

Był kolejny program, którym Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, ale też Urząd 

Gminy się zajmował to była cała akcja pomocy dla obywateli Ukrainy. 

Były realizowane programy profilaktyczne, program rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. Są też w raporcie konkretne kwoty na 

poszczególne stowarzyszenia, organizacje pozarządowe, które w ramach programów 

profilaktycznych realizowały różnego rodzaju zadania. 

Raport szeroko pokazuje jak funkcjonują szkoły, jaką mamy bazę oświatową.  

Szanowni państwo tak naprawdę po zakończeniu prac związanych z 

termomodernizacją, przebudową budynku szkoły w Hucie Nowej można powiedzieć, że 

wszystkie szkoły mamy już po termomodernizacji. Jeszcze pójdziemy w 

termomodernizację szkoły w Porąbkach, aby odpowiednio wyglądał. Praktycznie przy 

każdym obiekcie tam, gdzie gmina posiada grunt mamy urządzenia sportowe, boisko 

wielofunkcyjne, czy plac zabaw. Udało nam się pozyskać 10 000 000 zł na budowę sal 

gimnastycznych w  Belnie, w Makoszynie, w Hucie  Podłysica. Jesteśmy na etapie 

odbioru obiektu w Hucie Nowej z salą gimnastyczną.  

Na bieżąco też monitorujemy wyniki naszych uczniów. Wyniki zarówno w 

konkursach przedmiotowych jak i egzaminach z różnych przedmiotów. Wszystkie nasze 

szkoły  mają wyniki powyżej średniej w powiecie i województwie. Oczywiście zdarza 

się, że któraś szkoła z danego przedmiotu, w którymś roku ma niższą tą średnią i tak było 

jeśli chodzi o rok 2022, ale nie ma takiej sytuacji, że jedna szkoła cały czas ma niższe 

wyniki. 



Pan Wójt przekazał informację na temat demografii na terenie gminy, a następnie 

przedstawił informację na temat prowadzonych inwestycji. To m.in. w ramach 

rewitalizacji był zrealizowany Ośrodek Zdrowia, a w tej chwili trwają prace przy budowie 

parkingu i zagospodarowanie terenu przy cmentarzu w Bielinach.  

Droga Porąbki tzw. droga Porąbcańska koszt to 13,5 miliona złotych  z środków 

zewnętrznych z Funduszu dróg samorządowych i Fundusz inwestycji lokalnych. Udało 

nam się pozyskać środki z Ministerstwa Sportu na modernizację sali gimnastycznej w 

Bielinach i to już zostało wykonane. Przebudowa drogi w Belnie z Fundusz dróg 

samorządowy, droga Czaplów -  Lechów środki pozyskane z Funduszu dróg 

samorządowych w 80% dofinansowania, 20% wkład własny gminy. Baza oświatowa to 

budowa sal. Zakończyliśmy też budowę boiska w Porąbkach dofinansowanie ze środków 

Ministerstwa Sportu. 

Niezwykle ważna dla całej Gminy inwestycja związana z budową stacji 

uzdatniania wody i obiektem studni w Porąbkach. Oczywiście budujemy sieć 

kanalizacyjną w Lechowie, w Makoszynie, bo wybudowaliśmy już w Belnie, Napękowie 

i w Górkach Napękowskich. Po zakończeniu prac w Lechowie i w Makoszynie gmina 

będzie w 100% skanalizowana. 

Szkoła w Hucie Nowej która tak naprawdę całkowicie się zmieniła, wiemy, że 

była to ostatnia szkoła, która nie miała elewacji, termomodernizacji.  

Przedsięwzięcie, które też jest bardzo kosztowne budowa Harmonii w Hucie 

Szklanej. Plan jest taki, żeby do końca roku została całkowicie zrealizowana, 

odebrana. Natomiast uruchomienie całego tego projektu to kwiecień 2024 roku na 

rozpoczęcie sezonu turystycznego. 

Podsumowaniem roku 2022 niech będzie to, że realizujemy inwestycje 

które opiewają na kwotę ponad 80 000 000 zł. 

Bardzo ważne jest,  żeby gmina rzeczywiście była rozwijana jakby dwutorowo 

czyli z jednej strony, żeby to były te działania inwestycyjne, ale z drugiej strony przy jak 

największym zaangażowaniu społecznym, bo wtedy też te inwestycje jest łatwiej 

realizować. Mamy wiele kół gospodyń, organizacji pozarządowych, Klub Seniora, które 

organizują czas w różnych grupach społecznych, co jest też niezwykle ważne. Bardzo 

duże podziękowania dla wszystkich, którzy angażują się w pracę zespołów i tych 

dziecięce i tych dla dorosłych. Organizacje pozarządowe organizują różnego rodzaju 

działania  w oparciu o środki zewnętrzne, bo pozyskiwane są środki  na różnego rodzaju 

rajdy, spotkania, zawody, zakup stroi. Wszyscy ci, którzy są zaangażowani w tą 

działalność nie tylko realizują swoje pasje i jakby spełniają się, w jakimś tam określonym 

obszarze, ale również rozsławiają gminę i  powodują to, że o gminie  jest budowany 

pozytywny wizerunek i za to również bardzo serdecznie dziękuję.  

Na zakończenie Pan Wójt powiedział: przy okazji tego raportu bardzo serdecznie 

chciałbym wszystkim Państwu podziękować. Państwu radnym za właśnie taką 

współpracę i wspólne działanie dzięki czemu mogliśmy zrealizować budżet i ten 

rok 2022 mimo bardzo trudnej sytuacji gospodarczej, sytuacji ogólnoświatowej i 

ogólnokrajowej mogliśmy przejść dosyć spokojnie. Państwu sołtysom, bo Państwo 

jesteście w takim bezpośrednim kontakcie z mieszkańcami i z Państwa strony docierają 

też do gminy, do urzędu, do mnie informacje z czym jest problem, co jest taką sprawą, 



która wymaga natychmiastowej interwencji, co może poczekać bo wiadomo, że nie na 

wszystko jesteśmy w stanie odpowiedzieć natychmiast. 

Pan Wójt podziękował również pracownikom i współpracownikom. Ogromne 

zaangażowanie pracowników sprawia też to, że możemy realizować różnego rodzaju 

działania, ponieważ nie moglibyśmy tego realizować w oparciu o środki własne. 

Moglibyśmy administrować, a nie rozwijać się, żebyśmy mogli podejmować 

jakieś działania, które idą do przodu to musimy bazować na środkach pozyskanych z 

zewnątrz i my tak to robimy, ale żeby to robić to musi być sprawna, profesjonalna kadra. 

Dziękuję bardzo.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/448/23 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Bieliny wotum zaufania 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr LVI/448/23 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Bieliny wotum zaufania. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/448/23 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Bieliny wotum zaufania 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 



2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr LVI/448/23 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bieliny wotum 

zaufania  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/449/23 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 
rok. 

Pan Wójt powiedział, że przy debacie nad raportem o stanie gminy dokładnie 

przedstawił również sprawozdanie finansowe i wykonanie budżetu za rok 2022. Pytań 

brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr LVI/449/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/449/23 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 



Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr LVI/449/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 rok  została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 14 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/450/23 w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

 
 

Pani Emilia Bąk Skarbnik Gminy Bieliny przedstawiła pozytywną uchwałę 

Regionalnej Izby Rachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

Pan Dariusz Piotrowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bieliny w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Bieliny. 

Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny przedstawił pozytywną opinię 

składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dotyczącą wniosku 

komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem  projektu uchwały Nr LVI/450/23 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/450/23 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 



Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

Uchwała Nr LVI/450/23 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2022 rok  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

Pan Wójt otrzymał podziękowania od Państwa radnych, sołtysów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/451/23 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2045 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział min.: jeśli chodzi o zmiany 

w budżecie to                                                                                                                                                                                       

mamy przesunięcia pomiędzy paragrafami. Zmniejszamy dochody o 320 000 zł. 

Zwiększamy wydatki bieżące związane z opłatami za energię elektryczną.  Pytań brak. 



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/451/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/451/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023-2045 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LVI/451/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2045 została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/452/23 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2023 rok 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/452/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 rok 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/452/23 w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 



Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LVI/452/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok  została 

w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/453/23 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na realizacje 

zadania w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz 

ochrony przeciwpożarowej 
 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział m.in.:  Szanowni państwo 

pozyskaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego 40 000 zł i chcemy je przekazać jako 

pomoc finansowa dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich do zakupu samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. Ogłosiliśmy przetarg na zakup dwóch samochodów 



ratowniczo-gaśniczych. Pieniądze udało nam się pozyskać przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich w ramach Programu funduszy inwestycji strategicznych. Niestety ten 

przetarg w naszym przypadku musieliśmy unieważnić, a w Suchedniowie nie było 

żadnej oferty. Przetarg musi być rozstrzygnięty na wszystkie zadania, żeby podpisać 

umowy to musimy mieć gwarancję, że na wszystkie zadania na tych 11 gminach będzie 

rozstrzygnięte postępowanie. Jeśli nic się nie wydarzy to będziemy ogłaszać po raz 

kolejny. Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/453/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na realizacje zadania w zakresie porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/453/23 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Związku Gmin Gór Świętokrzyskich na realizacje zadania w zakresie 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LVI/453/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Związku 

Gmin Gór Świętokrzyskich na realizacje zadania w zakresie porządku publicznego i 

bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej  została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/454/23 w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych. 
 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że zmieniły się przepisy 

dotyczące zezwoleń i m.in. chodzi o to, że w zezwoleniu mają być ujęte kwestie 

związane z opróżnieniem zbiorników przy przydomowych oczyszczalniach ścieków 

nie tylko tych zbiorników bezodpływowych typu szamba, ale też przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Zmieniły się przepisy ustawy  i jest konieczność, aby uaktualnić 

warunki, jakie musi spełniać przedsiębiorca, który tego typu usługi chce realizować. 

Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały  Nr LVI/454/23 w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 



zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/454/23 w sprawie wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 



10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LVI/454/23 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/455/23 w sprawie określenia 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w gminie Bieliny 

 

Pan Wójt powiedział: Szanowni państwo minister edukacji ogłosił jaka 

może być pobierana opłata za przebywanie dziecka w oddziale przedszkolnym 

powyżej tego  limitu 5 godzin, czyli to jest za każdą godzinę powyżej 5 godzin. Jest to 

określone przez ministra na poziomie 1,30 zł za każdą godzinę powyżej 5 godzin i tak 

chcemy też to uregulować. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu  uchwały Nr LVI/455/23 w sprawie określenia opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego w gminie Bieliny  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/455/23 w sprawie określenia opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w gminie Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

Uchwała  Nr LVI/455/23 w sprawie określenia opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w gminie Bieliny została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 14 głosami „za”.  



14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/456/23 w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Gminy Bieliny 

 
Pan Wójt powiedział m.in.: Szanowni państwo, jak państwo wiecie na terenie 

gminy funkcjonuje uchwała dotycząca młodzieżowej rady gminy, natomiast ona tak 

naprawdę była martwa. W związku powyższym straci moc, jeśli państwo podejmą 

uchwałę, o której w tej chwili rozmawiamy. 

Pan Wójt przedstawił proponowane zasady, intencję i ideę funkcjonowania 

młodzieżowej rady wraz z argumentacją jej powołania.  

Młodzieżowa rada gminy będzie również miała inicjatywę uchwałodawczą. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu  uchwały Nr LVI/456/23 w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Gminy Bieliny  

 
 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/456/23 w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 



2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LVI/456/23 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Bieliny została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/457/23 w sprawie trybu 

zgłaszania przez Młodzieżową Radę Gminy Bieliny wniosku o podjęcie 

inicjatywy uchwałodawczej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LVI/457/23 w sprawie trybu zgłaszania przez 

Młodzieżową Radę Gminy Bieliny wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LVI/457/23 w sprawie trybu zgłaszania przez 
Młodzieżową Radę Gminy Bieliny wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 28 czerwca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 



Uchwała Nr LVI/457/23 w sprawie trybu zgłaszania przez Młodzieżową Radę 

Gminy Bieliny wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej  została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”.  

 

16. Pytania/Odpowiedzi 

 

Radny Pan Robert Bernat zapytał o remont dróg. 

Pan Wójt odpowiedział, że mamy to uzgodnione, prowadzimy jeszcze negocjacje z 

wykonawcą na temat kosztów tego wykonania. 

Pan Wójt przekazał informacje na temat dożynek gminnych. Dożynki będą miały 

formę taką jak w ubiegłym roku, czyli będzie uroczysta msza dożynkowa. Msza 

odbyłaby się przy ołtarzu polowym w Bielinach przy kościele o godzinie 10.00, a nie 

o 12.00.  

Dożynki Powiatowe odbędą się w Rakowie. 

 

17. Zamknięcie obrad sesji 

 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.35. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 
 


